
P R O T O K Ó Ł  Nr III/10
z obrad III sesji Rady Gminy w Lubaszu

odbytej w dniu 14 grudnia 2010 roku

Obradom przewodniczył Pan Wiesław Łyczykowski – Przewodniczący Rady Gminy w Lubaszu. 
Sesja rozpoczęła się o godzinie 1400 i odbywała w sali sesyjnej Urzędu Gminy w Lubaszu.
W sesji wzięli udział radni, sołtysi i zaproszeni goście wg załączonej listy obecności.
Porządek obrad:
1.Sprawy regulaminowe:
   a/otwarcie, stwierdzenie qorum i wybór sekretarza obrad,
   b/przedstawienie porządku obrad,
   c/przyjęcie protokołu z obrad I i II sesji Rady Gminy 
2. Podjęcie uchwał w sprawie:
2.1/wskazanie wiceprzewodniczącego Rady Gminy dokonującego czynności związanych z podróżą 
       służbową dla Przewodniczącego Rady Gminy
2.2/ zaciągnięcia kredytu   określenia wynagrodzenia Wójta Gminy Lubasz
2.3/ zmian w budżecie gminy 2010 r.
2.4/ określenia wynagrodzenia Wójta Gminy Lubasz
2.5/ zmiany Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na rok 2010
Przewodniczący otworzył obrady III sesji Rady Gminy w Lubaszu. 
Powitał radnych I zaproszonych gości.
a) na podstawie listy obecności stwierdził, że na 15 radnych obecnych jest 14 co stanowi 
    qorum, a zatem Rada jest władna do podejmowania prawomocnych uchwał.
    Przewodniczący obrad zaproponował by sekretarzem obrad III sesji był Pan Józef Cichorek

     Kandydatura ta została przyjęta przez Radę jednogłośnie.
 b) Przewodniczący obrad stwierdził, że porządek obrad został radnym doręczony wraz 
    z zaproszeniem do udziału w sesji oraz dodatkowo w dniu dzisiejszym przy podpisywaniu
    listy obecności. Oczekuje zatem ewentualnych propozycji ze strony radnych lub Wójta Gminy
   jego zmiany lub uzupełnienia. Propozycji takich nie zgłoszono i sesja odbywała się wg porządku

podanego na wstępie. 
c) Pan Tomasz Biernat – sekretarz obrad II sesji stwierdził, że zapoznał się z protokołem z jej
    przebiegu i uważa iż odzwierciedla on przebieg obrad, wnioskuje więc o przyjęcie protokołu
    bez odczytywania.
Przewodniczący obrad poddał wniosek pod głosowanie i protokół  obrad II sesji Rady
Gminy w Lubaszu został przyjęty jednogłośnie bez odczytywania. W głosowaniu udział wzięło   14 
obecnych radnych.
W związku z nieobecnością w dniu dzisiejszym Pana Zdzisława Bałęcznego – sekretarza obrad I 
sesji VI kadencji, protokół z jej obrad zostanie przyjęty na sesji następnej.

Ad 2.
Podjęcie uchwał w sprawie:
2.1/wskazanie wiceprzewodniczącego Rady Gminy dokonującego czynności związanych z podróżą 
       służbową dla Przewodniczącego Rady Gminy
Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady Gminy.
Do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag oraz pytań. 
Głosowanie:
Za - 14
Przeciw - 0
Wstrzymało się – 0

Uchwała została podjęta jednogłośnie.
Uchwała nr III/7/10 stanowi załącznik do protokołu.



2.2/w sprawie zaciągnięcia kredytu
Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy Pani Elżbieta Ratajczak.
Do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag oraz pytań. 
Głosowanie:
Za - 14
Przeciw - 0
Wstrzymało się – 0

Uchwała została podjęta jednogłośnie.
Uchwała nr III/8/10 stanowi załącznik do protokołu.

2.3/ w sprawie zmian w budżecie gminy na 2010 r.
Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy Pani Elżbieta Ratajczak.
Do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag oraz pytań.
Głosowanie:
Za - 14
Przeciw - 0
Wstrzymało się – 0

Uchwała została podjęta jednogłośnie.
Uchwała nr III/9/10 stanowi załącznik do protokołu.

2.4/ w sprawie określenia wynagrodzenia Wójta Gminy Lubasz
Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady Gminy.
Do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag oraz pytań. 
Głosowanie:
Za - 14
Przeciw - 0
Wstrzymało się – 0

Uchwała została podjęta jednogłośnie.
Uchwała nr III/10/10 stanowi załącznik do protokołu.

2.5/  w  sprawie  zmiany  Gminnego  Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów 
Alkoholowych na 2010 rok
Projekt uchwały przedstawiła Sekretarz Gminy Pani Grażyna Graj.
Do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag oraz pytań. 
Głosowanie:
Za - 14
Przeciw - 0
Wstrzymało się – 0

Uchwała została podjęta jednogłośnie.
Uchwała nr III/11/10 stanowi załącznik do protokołu.

Ad.3
W interpelacjach, wnioskach i zapytaniach radnych głos zabrali:
Marek Wicher – rozważyć możliwość wykonania przejścia dla pieszych na na ul. Kościelnej  w 
Lubaszu na wysokości dzwonnicy

– zwrócić się do Rejonu Dróg Wojewódzkich w Czarnkowie w sprawie zainstalowania znaku 
40 km/godz. z mrugającym światłem oznaczającym przekroczenie prędkości na wjeździe do 
Lubasza od strony Czarnkowa

– rozpatrzyć  możliwość  wykonania  parkingu  przy  Przedszkolu  Bajka  w  Lubaszu, 



zmniejszając w tym celu plac przed budynkiem przedszkola
– rozważyć możliwość wykonania przejścia dla pieszych na ul. Zielonej na wysokości posesji 

nr 35
Ad.4
W wolnych głosach i wnioskach głos zabrali:
Dyrektor Szkoły Podstawowej w Kruczu Pani Elżbieta Sobkowiak – w imieniu swoim, nauczycieli 
i dzieci uczęszczających do Szkoły Podstawowej w Kruczu podziękowała za sprzęt sportowy, który 
otrzyma szkoła.
Tomasz Łuś – zwrócił się z pytaniem kto był odpowiedzialny za zorganizowanie spotkania SLD w 
Kamionce, ponieważ został pomówiony o nie wydanie kluczy do świetlicy, uniemożliwiając tym 
samym to spotkanie. Do niego nikt nie zwrócił się o klucze, jak też o otwarcie świetlicy. Radny 
Wicher dzwonił do radnego z Kamionki, że to sołtys nie wydał kluczy.
Przewodniczący Rady Gminy odpowiedział: -   przede wszystkim nie było to spotkanie SLD tylko 
kampania  wyborcza  kandydata  na  Wójta  Pana  Zbigniewa  Jahnsa,  którego  szefem  byłem  ja, 
odpowiedzialnym za zorganizowanie tego spotkania w kamionce był nasz kandydat. Ponieważ w 
tym  dniu  nie  mieliśmy  kontaktu  z  naszym  kandydatem,  zajechaliśmy  do  Kamionki,  sala  była 
zamknięta i tyle tylko mogę powiedzieć. My nie byliśmy organizatorami, organizatorami w każdej 
miejscowości w której były spotkania przedwyborcze, bo takie spotkania to były, byli kandydaci na 
radnych z danych okręgów. Nie mam do nikogo żalu ani  pretensji,  po prostu stwierdzam fakt, 
zajechaliśmy,  nie  było  naszego  kandydata,  sala  była  zamknięta.  Sesja  nie  jest  odpowiednim 
momentem do roztrząsania plotek,  możemy spotkać się i omówić szczegółowo ten temat.

Ad.5
Odpowiedzi na interpelacje, wnioski i zapytania:
Sekretarz wyjaśniła  co następuje:  w sprawie parkingu przy przedszkolu Bajka należy usiąść do 
rozmów z panią Dyrektor Jagiełłowicz, żeby omówić ten problem, 

– w  sprawie  przejścia  dla  pieszych  na  ulicy  Kościelnej  zbierze  się  jak  zawsze  komisja 
bezpieczeństwa i wyda opinię w tej kwestii,

– w sprawie  przejścia  na  ul.  Zielonej  i  sygnalizacji  świetlnej  na  wjeździe  do Lubasza  od 
strony Czarnkowa zwrócimy się do zarządcy tych dróg, czyli Rejonu Dróg Wojewódzkich 
w Czarnkowie

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący zakończył  obrady III sesji Rady Gminy w 
Lubaszu.
Sesja zakończyła się o godz. 1510.

Protokołowała: Sekretarz obrad:

Joanna Leosz                                        Józef Cichorek


